
Acta de l'Assemblea Anual extraordinària del Club de Scrabble de L’Hospitalet de
Llobregat 2024

Data: 27 de setembre de 2024
Hora: 19-20.30 h
Lloc: virtual

Assistents
Sayaka Kamikariya
Cristina Bassóns
Francesc Gallen
Andreu Pont

Ordre del dia
1. Lectura i aprovació de l'acta anterior.
2. Problemàtiques amb sales.
3. Dificultats amb la subvenció i alternatives.
4. Copa Llobregat.
5. Quotes del club.
6. Precs i preguntes.

Desenvolupament de la sessió
La presidenta obre la sessió i la secretària llegeix l'acta de la sessió anterior.

1 – Aprovació de l’acta anterior.
Es fa lectura de l’acta anterior (disponible a:
https://www.l-hescarras.cat/wp-content/uploads/Assemblea-club-LH-2024.pdf).

2 – Es convoca aquesta reunió extraordinària per les diferents problemàtiques que estem
vivint com a club.
Per exemple, les sales per als campionats. A L’Hospitalet hi ha molts equipaments
(biblioteques, centres cívics…) però en cap de setmana (que és quan es pot fer un
campionat), la majoria estan tancats o, com a molt, obren mig dissabte. Un campionat ha de
ser de, com a mínim, 5 partides (com la Copa Llobregat), però normalment en són 6 (Abierto
o campionat català). Sigui com sigui, cal una sala per a tot el dia.
Ara les peticions de sales als equipaments municipals s’han de fer obligatòriament per seu
electrònica, on ja diuen que si en un mes no contesten és “silenci administratiu”, que ve a
ser un “no”. Des de juliol, s’han enviat instàncies de sala a 4 espais de la ciutat per a
l’Abierto de desembre, i no ha respost ningú.
Amb el campionat de català hem acabat fent-lo en setembre, amb una data que ens havia
cedit el Club del Prat, ja que nosaltres vam fer el mateix per a ells al juny, quan van tenir
problemes de data per al seu campionat en castellà (la nostra idea era avançar el nostre
campionat de juny a maig, però Badalona anava tard i, per evitar la coincidència, a darrera
hora vam haver de canviar per tercera vegada la data del nostre 10è campionat de català).
Tot aquest mareig de dates, atabala als jugadors i, sobretot, esgota als organitzadors
perquè implica més feina i demanar favors. I tant la FISC com l’AJS, que tenen un circuit de
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campionats de diversos clubs d’arreu del territori, necessiten saber les dates amb temps per
organitzar-se amb els altres clubs implicats.
Si féssim activitats de mig dia podria ser més senzill de trobar sala (un dissabte matí o
tarda). Com ara funciona el programa de duplicades, recuperar la duplicada en català, molta
gent ho demana. I també es podria fer un torneig en català de tres partides: hi ha molta gent
nova que no s’atreveix amb un campionat de tot el dia, i seria una cosa similar a la Copa
Llobregat en castellà, que anima a nous jugadors. Abans hi havia alguns tornejos en català,
però actualment hi ha molts campionats, però cap competició de menys partides, podria ser
interessant.
Per experiència, veiem que si l’activitat és directament gratuïta, és més fàcil que et donin
sala (potser és casualitat, potser no). Això ens porta a la conclusió que la Copa
Llobregat/Amistoso pot ser viable, però els campionats en català i castellà (Abierto) se’ns
compliquen.

3 – Una subvenció és un assumpte important, i és comprensible que es demani a les
entitats que la reben que se’n faci un bon ús i que mostri en què s’ha utilitzat (comptabilitat i
memòria d’activitats). Però cada vegada és més farragós, amb més detalls a tenir en
compte i una entitat petita com la nostra no té prou mans ni temps per a fer tota aquesta
paperassa (amb l’agreujant que cal tenir al dia el certificat digital —més paperassa—,
problemes amb el sistema informàtic de l’ajuntament —que implica repetir les peticions i
justificacions fins que t’ho accepta—, explicacions tècniques que no s’entenen, etc.).
A més, hi ha despeses necessàries que ens diuen que no podem presentar (com el rebut de
la quota anual de la FISC) però que hem de pagar perquè la FISC ens dona un aixopluc de
material, col·laboradors i sobretot l’assegurança de responsabilitat civil, que ens obliguen a
tenir per cedir-nos sales. Un peix que es mossega la cua.
Perquè surti a compte tot el patiment de demanar i justificar la subvenció, cal que hi hagi un
retorn important, però sabem que si demanes més del que els hi sembla adient, et fan
reformular la petició. Per una mitjana de 300 € de subvenció, són moltes hores de feina.
Primer de tot, cal saber en què gastem diners: banc (uns 100 € anuals), web (uns 60 €
anuals), i complementar les despeses dels campionats (català i castellà), ja que el donatiu
de participació mai acaba de cobrir les despeses d’organitzar-lo (premis, pica-pica,
fotocòpies, cartells…). I si aquell any toca la Copa Llobregat i l’Amistoso (que són gratuïts),
no hi ha retorn (encara que sempre ens han dit des de l’AJS que ells ens posarien els
premis, si calgués, encara que com teníem subvenció, els hi dèiem que no calia).
Què passaria si no es demana subvenció per 2025? La despesa més gran, el banc, la tenim
per “culpa” de la subvenció: podem tancar el compte. Per algunes despeses, podem
comptar amb la col·laboració de la FISC. Els seus clubs no tenen subvenció pròpia (abans
la tenia El Prat, però tenen la mateixa problemàtica de burocràcia que nosaltres i aquest any
ja no l’han demanada) i la FISC carrega amb els deutes que puguin quedar dels campionats
que aquests fan. També poden pagar-nos el web, no és excessivament car, i té tota la
nostra història i articles lingüístics que també utilitzen.
Pel campionat en castellà, l’Abierto que fem al desembre, no podem comptar amb ajuda
econòmica de l’AJS i en desembre és encara més complicat aconseguir sala. Hi ha nous
clubs en castellà que volen fer campionats (com els Toronticos) i podem renunciar a fer el
nostre Abierto perquè ells tinguin aquesta finestra al calendari dels campionats en castellà
perquè puguin fer el seu.
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4 – Copa Llobregat.
La Copa Llobregat és una competició històrica enfocada a debutants i sub1800. Però el club
Santandreu i el d’El Prat, els clubs que el van crear, per dificultats logístiques i
econòmiques, han renunciat a seguir fent-la. Podem mantenir la Copa Llobregat (només
amb L’Hospitalet com a seu). Al ser un campionat gratuït, com l’Amistoso que es fa a la
vegada per als jugadors de 1a divisió, podem fer una despesa mínima i mantenir-ho amb
col·laboració de l’AJS i si rebem alguns donatius. Així no renunciem a fer quelcom en
castellà, però disminuint la despesa.

5 – Quotes del club.
La quota anual del nostre club és de 10 €, que no s’ha modificat des de que es va crear el
club l’any 2012, però gairebé ningú la paga.
No entenem perquè, però quan s’esmenta que hi ha una quota, persones que mostren
interès a les nostres trobades, ja posen mala cara (i això que sempre diem que es pot venir
a jugar i no ser soci, que és voluntari) i veiem que el club va minvant (els socis inicials s’han
fet grans, han mort, s’han mudat…) i no entra saba nova. Potser no tenir quotes treuria la
“por” a persones interessades a participar a les nostres trobades.
Sempre hi ha qui diu de col·laborar d’alguna manera… Potser una guardiola, com fan
d’altres clubs, o tenir algun marxandatge senzill a la venda, sigui una forma de rebre
donatius sense utilitzar el concepte de “quota”.

6 – Precs i preguntes.
Es comenta que són canvis força radicals, però que cal veure com pot anar.

Acords:

1. S'aprova l'acta de la sessió anterior.

2. S’accepta la dificultat que genera demanar sales per dia sencer. S’aprova deixar de
fer els dos campionats de dia sencer i només mantenir la Copa Llobregat/Amistoso.
En català, recuperar el campionat duplicat i crear un torneig de 3 partides en lloc del
campionat de dia sencer.

3. S’accepta renunciar a demanar la subvenció de cara a 2025 (cal seguir fent
paperassa, perquè s’haurà de justificar la de 2024, que ja està demanada i
concedida). Això no implica que, si no ens va bé, es pugui demanar en anys
posteriors (ja ha passat alguna vegada), però intentar trobar una manera
d’estalviar-nos tota la paperassa (que també genera una despesa econòmica).

4. S’aprova mantenir la Copa Llobregat/Amistoso. Com ara només tindrà L’Hospitalet
com a seu, seria una activitat anual.

5. S’aprova treure la quota anual del club i cercar maneres d’aconseguir donatius.
Potser sigui poc, però cal veure com respondrà la gent.
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La presidenta aixeca la sessió, de la qual com a secretària estenc aquesta acta.

La secretària Vist i plau
La presidenta

(signatura) (signatura)
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